
 

Interview met Denise Sampimon 

 

Wie ben jij? 

Ik ben Denise Sampimon, internist-oncoloog in het HagaZiekenhuis en 

voorzitter van de palliatieve commissie in het HagaZiekenhuis. 

Wanneer en waarom heb je besloten om je in te zetten voor de palliatieve 

zorg? 

Met mijn nieuwe baan als internist-oncoloog kwam er tevens een functie 

vrij als voorzitter van de palliatieve commissie. Palliatieve zorg is een 

belangrijk onderdeel van mijn vak en essentieel om goede zorg te 

verlenen.  

Wat is de meest betekenisvolle bijdrage die je aan het verbeteren van de 

palliatieve zorg in de regio, hebt geleverd? 

Er zijn verschillende projecten waarbij ik voor de palliatieve zorg sta. 

Zoals een project voor de overdracht naar de 1e lijn en scholing voor zowel 

intern als extern.  

Hoe zou de palliatieve zorg er volgens jou over 5 jaar uit moeten zien? 

Idealiter zou de palliatieve zorg een geïntegreerd en samenhangend 

zorgsysteem moeten worden, waarbij verschillende organisaties 

samenwerken en een gezamenlijk dossier delen binnen een netwerk. Op 

deze wijze kunnen we zorgen voor een naadloze overgang tussen de 

verschillende zorgverleners en zorginstellingen waardoor de continuïteit 

en kwaliteit van zorg verbeteren. 

 

Meer informatie 

D.Sampimon@hagaziekenhuis.nl 
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